



SOUTH KOREA

9D6N SEOUL/JEJU ISLAND
/ALPACA WORLD
/NAMI ISLAND
/MOUNT SORAK/EVERLAND



CHAT WITH US +6012-5423321



Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace
穿韩服游景福宫



SEOUL SKY Observatory SEOUL SKY
观景台



Seongsan Sunrise Peak
城山日出峰



SCHEDULE

DAY 1 DEPARTURE-INCHEON ✈️

DAY 2 INCHEON - SEOUL - JEJU ISLAND 🚗✈️ (MOB/L/D)

- Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
- Presidential Blue House (Pass by)
- National Folk Museum
- Mysterious Road
- Yongduam Rock

DAY 3 JEJU ISLAND (B/L/D)

- Seongsan Sunrise Peak
- Seongup Folk Village
- Rape Flowers Field (Seasonal)
- Delekoonda Cafe (1 Americano or Juice for each person)
- Snoopy Garden

DAY 4 JEJU ISLAND - SEOUL - MT SORAK 🚗 (B/L/D)

- Alpaca World
- Nami Island

DAY 5 MT SORAK - YONGIN 🚗 (B/L/-)

- Mt. Sorak National Park
- Sinheungsa Temple
- Kwengumseong Fortress (By cable car - subject weather conditions)
- Everland (Passport Ticket with unlimited ride)

DAY 6 YONGIN - SEOUL 🚗 (B/L/D)

- SEOUL SKY Observatory (Floor 117-120)
- Coex Mall Starfield Library
- Seaweed Museum (Kimchi & Gimbap DIY Experience)
- Ikseon-Dong

DAY 7 SEOUL (B/L/-)

- The Painters HERO Show
- Myeongdong + Duty Free Shop

DAY 8 SEOUL - INCHEON - DEPARTURE 🚗✈️ (B/-/D)

- Namsangol Hanok Village
- Hongdae Shopping Street
- Local Product Shop

DAY 8 ARRIVAL (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

SEOUL

- Gyeongbok Palace - Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces. Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- SEOUL SKY Observatory (Floor 117-120) - is located at the top of the Lotte World Tower, which is the third highest in the world at 500 meters, the 123rd floor and 555 meters high in South Korea. As the highest peak in South Korea, it offers a 360-degree panoramic view that contains the most glorious history and richness of the Republic of Korea. Seoul, the capital of dynamic modern culture, has a panoramic view. Take the fastest elevator in the world, with a speed of up to 600 meters, and feel the illusion of traveling through time and space. You can go to the observation deck on the 118th floor with a transparent glass floor, and then go to the sky terrace on the 120th floor to enjoy the beautiful city view of Seoul.
- Ikseon-Dong - Ikseon-dong has become a must-visit neighborhood in Seoul. The maze-like streets of Ikseon-dong hold treasures in the form of cafés, restaurants, and handicraft shops with unique concepts and designs operated by young artists and entrepreneurs.

JEJU ISLAND

- Yongduam Rock - Is a volcanic rock that was created from an eruption about two million years ago.
- Delekoonda Cafe - is a very large studio-type cafe. A great place to take pictures here, and also can overview Seongsan Ilchulbong nice scenery.
- Snoopy Garden House - is where visitors can meet Snoopy and friends from the popular American comic series "Peanuts." The themed halls designed under the overall theme of "Peanuts, Nature & Life" allows one to connect their everyday life through episodes from "Peanuts." Snoopy Garden House has a total of five themed halls and Peanuts Store.
- Seongsan Sunrise Peak - Where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- Seongup Folk Village - a folk and history museum with miniature display of traditional villages.

GANGWON-DO

- Nami Island - the place was famous for its beautiful tree lined roads, the filming site of the popular Korean drama serial - "Winter Sonata".
- Alpaca World - is the first experiential zoo to be founded in Gangwon-do. Visitors can interact and feed cute alpacas surrounded by the pristine beauty of nature. Alpaca World has made appearances in many television shows, featuring "the genius alpaca" and the first alpaca to be born in Korea. The attraction offers many hands-on programs and amenities for the convenience of diverse visitors, ranging from families and couples to school field trips.



Ginseng Chicken Soup
人参炖鸡汤



Everland
爱宝乐园





Alpaca World
草泥马乐园



精简行程

第一天 启程 - 仁川



第二天 抵达仁川 - 首尔 - 济州岛   (机上用餐/午/晚)


- 穿韩服游景福宫 (周二闭馆, 改为参观德寿宫)
- 青瓦台 (途径)
- 国立民俗博物馆
- 神奇之路
- 龙头岩

第三天 济州岛 (早/午/晚)


- 城山日出峰
- 城邑民俗村
- 油菜花田 (季节限定)
- Delekoomda 咖啡厅 (每人一杯美式咖啡或橘子汁)
- 史努比公园

第四天 济州岛 - 首尔 - 雪岳山   (早/午/晚)

- 草泥马乐园
- 南怡岛

第五天 雪岳山 - 龙仁  (早/午/晚)

- 雪岳山国家公园
- 新兴寺
- 权金城 (含缆车, 视气候而定)
- 爱宝乐园 (自由卷)

第六天 龙仁 - 首尔  (早/午/晚)

- SEOUL SKY 观景台 (第117-120层)
- 星空图书馆
- 紫菜博物馆 (DIY泡菜和紫菜包饭)
- 益善洞文青胡同

第七天 首尔 (早/午/晚)

- HERO涂鸦秀
- 明洞 + 免税店

第八天 首尔 - 仁川 - 回程   (早/午/晚)

- 南山谷韩屋村
- 弘大商圈
- 土产店

第九天 抵达 (机上用餐)

观光景点:

首尔

- 景福宫 - 是李朝 (1392~1910年) 时期首尔的五大宫之一, 也是李氏王朝的正宫, 具有 500 年历史。景福宫是李朝的始祖——太祖李成桂 (1392~1398年在位) 于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- SEOUL SKY 观景台 (第117-120层) - 瞭望台位于世界第三, 500M、韩国最高123 楼、全高555米的乐天世界塔的最高顶尖, 作为韩国境内最高顶峰, 可以360度全景将蕴涵大韩民国最灿烂历史和充满活力之现代文化的首都首尔尽收眼底、一览无余。乘坐世界上最快的电梯, 分速高达600米, 感受穿越时空的错觉, 到118楼观景台还有透明玻璃地板, 再到120楼的天空露台, 欣赏首尔绝美市景。
- 益善洞文青胡同 - 这里保留了首尔最古老的韩屋村, 原来一个毫不起眼的百年胡同。近年陆续有文艺咖啡店、茶屋、餐厅以及设计小店进驻这里, 如今成为了首尔文青热门的打卡地。

济州岛

- 龙头岩 - 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石, 活像龙欲飞上天时突然化作石头一般
- Delekoomda 咖啡厅 - 是一个非常大的工作室类型的咖啡馆。这里是拍照的好地方, 还可以眺望城山日出峰的美景。
- 史努比花园屋 - 是游客可以见到美国热门漫画系列《花生漫画》中的史努比和朋友们的地方。主题馆以“花生、自然、生活”为总体主题, 让人们通过《花生》的剧集来连接日常生活。史努比花园屋共有五个主题大厅和花生商店。
- 城山日出峰 - 耸立在济州岛东端的巨大岩石, 为汉拿山360个子火山之一, 也是世界最大突出于海岸的火山口。
- 城邑民俗村 - 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留古代村庄的原貌。

江原道

- 南怡岛 - 韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地。漫步于罗曼蒂克的林荫道。参观剧情介绍和不同的拍摄点。
- 草泥马乐园 - 是江原道第一家体验式动物园。游客可以在原始美丽的自然美景中与可爱的羊驼互动并喂食。羊驼世界以“天才羊驼”和韩国第一只羊驼为主题, 出现在许多电视节目。该景点提供许多实践项目和设施, 为不同的游客提供便利, 从家庭、情侣到学校实地考察。

京畿道

- 爱宝乐园 (自由卷) - 集动物园, 游乐园, 雪橇场, 植物园等在内的韩国大型主题公园 京畿道。



ORGANISED BY

CONTACT US

+6012-5423321

LUXYGLOBALS8@GMAIL.COM

A-10-01, EKOCHERAS OFFICE TOWER, JALAN CHERAS, 56000,
KUALA LUMPUR.



luxyglobal_tour

WWW.LUXYGLOBALETOUR.COM



Luxy Global Tour